



ARCHIVED - Archiving Content

Archived Content

Information identified as archived is provided for reference, research or recordkeeping purposes. It is not subject to the Government of Canada Web Standards and has not been altered or updated since it was archived. Please contact us to request a format other than those available.

ARCHIVÉE - Contenu archivé

Contenu archivé

L'information dont il est indiqué qu'elle est archivée est fournie à des fins de référence, de recherche ou de tenue de documents. Elle n'est pas assujettie aux normes Web du gouvernement du Canada et elle n'a pas été modifiée ou mise à jour depuis son archivage. Pour obtenir cette information dans un autre format, veuillez communiquer avec nous.

This document is archival in nature and is intended for those who wish to consult archival documents made available from the collection of Public Safety Canada.

Some of these documents are available in only one official language. Translation, to be provided by Public Safety Canada, is available upon request.

Le présent document a une valeur archivistique et fait partie des documents d'archives rendus disponibles par Sécurité publique Canada à ceux qui souhaitent consulter ces documents issus de sa collection.

Certains de ces documents ne sont disponibles que dans une langue officielle. Sécurité publique Canada fournira une traduction sur demande.

Revue de l'IPC 1 : Apprendre du passé pour mieux avancer

Sous la direction de Ross Hastings et Mélanie Bania

Introduction du volume inaugural de la Revue de l'Institut pour la prévention de la criminalité
Ross Hastings

Police Innovation Post 1980: Assessing Effectiveness and Equity Concerns in the Information
Technology Era (en anglais avec un résumé en français)
Dennis Rosenbaum

Prévention autour des jeunes en difficulté : reconnaître la complexité et attaquer les intersections
Marie-Marthe Cousineau

Preventing Violence Against Women: Progress and Challenges (en anglais avec un résumé en
français)
Holly Johnson

Aboriginal Communities and Crime Prevention: Confronting the Challenges of Organized Crime
(en anglais avec un résumé en français)
Jane Dickson-Gilmore

De la prévention de la délinquance à la gestion duale des nouvelles formes de troubles à l'ordre
public
Francis Bailleau

Situational Crime Prevention: Its Role in Comprehensive Prevention Initiatives (en anglais avec un
résumé en français)
Rick Linden

Science and Politics of Early Crime Prevention: The American Experience and Directions for
Canada (en anglais avec un résumé en français)
Brandon Welsh

Public Opinions and Crime Prevention: A Review of International Findings (en anglais avec un
résumé en français)
Julian Roberts et Ross Hastings